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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2023/24:930 Avverkning av fjällnära skogar

Enligt en granskning av Sveriges Radio har mer än 6 000 hektar av de fjällnära 
skogarna som skulle ha skyddats nu avverkats. 

Med anledning av detta vill jag fråga miljöminister Romina Pourmokhtari:

 

Vad avser statsrådet att göra för att få stopp på avverkningen och skydda de 
fjällnära skogarna?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-22
Besvaras senast
2024-05-29 kl. 12.00


